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Задание 1 на 25.03

1. Модальный глагол Can – конспект (источник https://www.native-english.ru/grammar/modal-verb-can или любой другой)
2. Упражнения A, B, C (на с. 2-3 этого документа) письменно в тетради или в любом текстовом редакторе.

Задание 2 на 01.04

1. Упражнения на словарный запас A, B, C
2. Упражнения на повторение глагола can A и B
(на с. 4-5 этого документа)

Задание 3 на 08.04

1. Перевести устно текст о необходимом кандидате на работу
2. Перевести устно резюме трех кандидатов на работу.
3. Выбрать одного из трех кандидатов на предлагаемую должность и написать 3-5 предложений на английском языке о Вашем выборе: кого выбираете, почему он подходит (образование, качества, опыт, комментарии), почему другие не подходят.

Задание 4 на 15.04

1. Prestart. A - С – ответить на вопросы письменно
2. Лексика. A – перевести новые слова под буквами, выбрать правильный вариант ответа (цифра – буква)
3. B – соединить начало фразы из А и конец из В, чтобы получились экономические термины (можно ввести начало фразы в поисковик, он предложит окончание). Найти определение для каждой получившейся фразы (фраза – цифра).

Задание 5 на 29.04

1. Разделить слова на части речи на 3 столбика: имя существительное, глагол, имя прилагательное. Выделить суффиксы (они выделены жирным шрифтом).
2. Написать по 3 слова (можно несвязанные с автомобилем) для каждого глагола, чтобы получились словосочетания.
3. Прослушать аудиозапись (по ссылке на слове listen), вставить пропущенные слова (цифра – слово).
4. Исправить написание подчеркнутых слов
5. Составить словосочетания, подобрав к каждому слову из А слово из В (все фразы из текста №3)
6. Вставить пропущенные предлоги в подчеркнутые фразы из текста и подобрать к ним их перевод (цифра – предлог – буква)

Сдать лично либо в электронном варианте в ЛС https://vk.com/zhm_tatiana (можно фото тетради)

УРОК 25.03.2020 Careers. Модальный глагол Can / Could
Справочный материал на с.120 файла учебника:


Упражнения A, B, C на с. 12 файла учебника:


УРОК 01.04.2020 Careers. Words and grammar
Упражнения A, B, C – лексика на с. 4 файла тетради
Упражнения A, B – грамматика на с. 5 файла тетради


Урок 08.04. Careers. Choosing a successful candidate.
1. Перевести устно текст о необходимом кандидате на работу (на с. 14 файла учебника).

2. Перевести устно резюме трех кандидатов на работу (на с. 15 файла учебника).
 

3. Выбрать одного из трех кандидатов на предлагаемую должность и написать 3-5 предложений на английском языке о Вашем выборе: кого выбираете, почему он подходит (образование, качества, опыт, комментарии), почему другие не подходят.

Урок 15.04. Selling online (с. 16 документа)




Урок 22.04 - 29.04. Product details.
1. Divide these words into 3 columns: Nouns, Verbs and Adjectives. Translate them. Разделите слова на 3 столбика, выделив суффикс.
	Noun (Существительное)
	Verb
(Глагол)
	Adjective
(Прилагательное)

	
	
	



To distribute – a distributor, to provide – a provider, to amaze- amazing, feature, battery, to use – a user - user-friendly, to touch – touch screen, quality, standard, benefit, available, a ship - to ship.
2. Write 3 words that you can …
Develop: …, …, …;
Launch: …, …, …;
Manufacture: …, …, …;
Provide : …, …, ….
3. Listen and fill in the gaps with the given words.
distributed, manufactured, launched, touch screen, announce, assembled
service provider, amazing features, available for purchase
Two years ago, Omega 1)_____ the Omega Star mobile phone. Now, our designers have developed an even better phone. We are pleased to 2)_____ the arrival of the Omega Galaxy. The Galaxy is 3)_____ solely for use by TeleCom Wireless customers. Omega is proud to partner with the nation’s leading mobile 4)_____.
The Galaxy comes with all the 5)_____ that the Star does. But it has a longer battery life and brighter display screen. It has been 6)_____ to Omega’s quality standards. Benefits of the Galaxy include a more user-friendly 7)_____ and higher speed Internet capabilities. For customers who prefer a simpler phone, the Star will remain 8)_____.
The Galaxy will be shipped from our factories this week. Then, they will be 9)_____ by TeleCom Wireless to their stores across the country. The phone will be available for purchase in TeleCom stores on May 13.
4. Correct the spelling.
Now, our snesregid have developed an even better phone. The Galaxy is fedramcutanu solely for use by customers. The Galaxy comes with all the amazing searefut that the Star does. But it has a longer battery life and thebrrig display screen. Benefits of the Galaxy include a more user-friendly ctohu screen and higher speed Internet sibelatipaci. For customers who prefer a simpler phone, the Star will remain vialablae for purchase. The Galaxy will be shipped from our catofries this week.
5. Match each word from A with one from B to make word combinations.
A. amazing, battery, user-, touch, Internet, mobile, quality
B. screen, life, phone, standards, features, capabilities, friendly
6. Choose the right prepositions for these verbs and find their translations.
to, with, for, from, out, of, by
1. 
2. Omega electronics comes ___ with the new product
3. we are pleased ___ announce
4. the Galaxy is manufactured ___ use
5. Omega is proud ___ partner
6. the Galaxy comes ___ the amazing features
7. benefits ___ the Galaxy
8. available ___ purchase
9. the Galaxy will be shipped ___
10. they will be distributed ___


a. разработан для
b. гордится партнерством
c. преимущества чего-либо
d. идти совместно с
e. выпускать продукт
f. рады сообщить
g. отгружаться из
h. распределяться кем-то
i. доступный для
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Starting up

What do you or don’t you like about shopping? What are the advantages of
shopping online?

books and magazines
designer clothes CDs
perfume _holidays
groceries jewellery () Which ofthos
travel/concert tickets reasons why some people prefer not to buy goods and services online.

() Which of the items on the left have you bought online? Why?

ms would you ot buy online, and why? Give three
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Sho

Vocabulary
g online

(1) Choose the correct word to complete each sentence.

1

2

We offera... dis£Qul..... to customers who buy in bulk.

a) refund  b) discount  €) delivery

We ask customers who are not fully satisfied to ................... goods
within seven days.

a) discount  b) refund ) return
Inordertogetaful.................. , customers must send back goods
in the original packaging.

3) discount  b) refund ) return

Goods willbe............. within 24 hours of your order.

a) despatched  b) purchased  ¢) exchanged
Goods are keptin our.................. until ready for delivery.

a) stock  b) storage  ©) warehouse

Products and services offered at a large discount are generally a(r)

2 sale b bargain ) offer
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) Combine words from boxes A and B. Make phrases that match the definitions
(7). For example, credit cord detoils - 2 the name, number ond expiry dote

on your credit cord.
A ]
crediteard  coolingoff  money back guarantee  stock period  credit
method of  interest-free outof aftersales detaits  service  payment

1. the time when you can change your mind and cancel an order

2 the name, number and expiry date on your credit card

3 the way you choose to buy the goods you want

4 when you can pay some time after you buy, but at no extra cost

5 when the goods you require are not available

6 a promise to give your money back if you are ot happy

7 the help you get from a company when you start to use their product




